

HAPILIN®

BLACKHEAD REMOVER



www.hapilin.com

HAPILIN®

BLACKHEAD REMOVER



www.hapilin.com

جهاز إزالة الرؤوس السوداء

جهاز إزالة الرؤوس السوداء صمم خصيصاً ليمنح بشرتك فرصة الحصول على بشرة نظيفة، نقية وخالية من الشوائب. فهو أداة تجميل فعّالة للغاية لما يتميز به من العديد من الوظائف لتشمل التقشير وإزالة الخلايا الميتة من البشرة، وتنظيف المسام، وإزالة حب الشباب، وشفط الرؤوس السوداء. كما أنه يوفر لك الاختيار بين 4 أشكال مختلفة من الرؤوس لكل منهم وظيفته الخاصة، مما يتيح لك المزيد من الخيارات حتى تستمتعي ببشرة أكثر نعومة وشباباً، وخالية من العيوب.



المواصفات:

اسم المنتج: Hapilin® Blackhead Remover

رقم الموديل: HA-840R

جهد: 3.7 فولت

تيار: 0.4-0.6 أمبير

قوة: 2 وات

الشحن: بواسطة USB

مدة الشحن: ساعة ونصف

عمر البطارية: ≤ ساعة ونصف

مؤقت التشغيل: 5 دقائق

الملحقات

- 4 رؤوس شفط بأشكال مختلفة
- 6 إسفنجات
- 4 حطقات مطاطية
- قاعدة الشحن
- وصلة شحن USB

الخصائص:

1- أربعة رؤوس شفط قابلة للتبديل بأشكال ووظائف مختلفة:

تناسب كل أنواع البشرة وتتيح لك المزيد من الخيارات حسب وظيفة كل منهم من التقشير وإزالة الخلايا الميتة من البشرة، أو تنظيف المسام من الدهون المتراكمة، وشفط الرؤوس السوداء.

• الرأس ذو البلورات الدقيقة:

تعمل الجزيئات البلورية الدقيقة الموجودة بها على الشفط بدون جرح البشرة، وتقوم هذه القطعة أيضاً بعمل تدليك لبشرتك و تقشيرها بطريقة صحيحة مما يعطي بشرتك مظهر أكثر جمالاً وتألُقاً. (يمكنك استخدامها على المناطق الخشنة التي يوجد بها تجاعيد مثل الكوعين أو الركبتين أو الكاحلين ويمكن استخدامها أيضاً على أي منطقة بالوجه ما عدا المنطقة المحيطة بالعين).

• رأس ذو فتحة مستديرة كبيرة:

هذه القطعة ذات خصائص شفط قوية ولها تأثير كبير على الرؤوس السوداء الكبيرة، ولديها آلية ضغط فريدة على البشرة تمتد إلى الطبقات الداخلية مما يساهم في تحفيز الدورة الدموية. (يمكنك استخدامها على منطقة الـ T-zone).

• رأس ذو فتحة مستديرة صغيرة:

هذه القطعة أضعف من الرأس ذو الفتحة الكبيرة ومناسبة للبشرة الحساسة. ويستحسن استخدام الرأس الأكبر إذا لم يتم الامتناع بها. ويمكن استخدام الرأس الأكبر إذا لم يتم الشفط جيداً بها. (يمكنك استخدامها على المناطق الحساسة بالوجه).

• رأس ذو فتحة بيضاوية:

ضممت هذه القطعة خصيصاً للاعتناء بالمناطق صعبة الوصول إليها. وتعمل أيضاً على تصفيذ الدورة الدموية داخل طبقات الجلد الداخلية وبالتالي تمنع ظهور التجاعيد العميقة.
(يمكنك استخدامها حول منطقة الأنف والغم والمناطق الدقيقة الأخرى).

2- أربعة مستويات شفق مختلفة:

لتناسب حالة ونوع البشرة ومدى حاجتها للتنظيف السطحي أو العميق.

3- المؤشر الضوئي:

يوجد 4 مؤشرات ضوئية تعبر عن مستوى الشفق الحالي، بالإضافة إلى مؤشر التشغيل لمعرفة حالة شحن البطارية كما يلي:

• أثناء الشحن:

يومض المؤشر الضوئي بالضوء الأحمر.

• البطارية ضعيفة وتحتاج للشحن:

يومض المؤشر الضوئي بالضوء الأبيض.

• عند الانتهاء من الشحن أو عند إيقاف الجهاز مؤقتاً أثناء التشغيل:

يضيء المؤشر الضوئي بالضوء الأبيض.

4- تعمل لاسلكياً وقابلة للشحن:

يتم الشحن بواسطة وصلة USB لمدة ساعة واحدة، ثم يمكنك استخدامها الجهاز لمدة ساعة ونصف، بعدها قومي بشحنه لاستخدامه مجدداً.

ملحوظة: زمن تفريغ البطارية هو 90 يوم، لذا يرجى شحنها بالكامل قبل استخدام الجهاز في حالة تخزينه لمدة أكثر من 90 يوماً.

5- تصميم ذكي خفيف الوزن:

ليسهل حمله في قبضة اليد أثناء الاستخدام.

خطوات التشغيل:

- 1- تأكدي من شحن الجهاز بالكامل قبل الاستخدام.
 - 2- قومي بالضغط على زر التشغيل لمدة 3 ثوان.
 - 3- قومي باختيار مستوى الشفط من خلال تغييرها بالضغط على زر (+) أو (-) حسب حالة بشرتك.
 - 4- لإيقاف الجهاز مؤقتاً أثناء الاستخدام، قومي بالضغط على زر التشغيل ضغطة بسيطة.
 - 5- بعد الانتهاء من الاستخدام، تأكدي من الضغط على زر الإطفاء.
- ملحوظة:** يقووم الجهاز بالإطفاء تلقائياً بعد 5 دقائق ولمواصلة الاستخدام يمكنك تشغيله مرة أخرى.

طريقة الاستخدام:

- 1- اغسلي وجهك جيداً قبل الاستخدام، ولأفضل النتائج ينصح بعمل جلسة بخار أو وضع منشفة ساخنة على وجهك لمدة تتراوح بين 5 و 10 دقائق لفتح مسام البشرة.
 - 2- حركي الجهاز من أسفل إلى أعلى لتنظيف منطقة الذقن ومنطقة T في وجهك، ومن الداخل إلى الخارج في منطقة الخد، أما منطقة الجبين (مقدمة الرأس) فحركي بدايةً من منتصف الجبين إلى الأطراف.
 - 3- عند إزالة الرؤوس السوداء والدهون حركي الجهاز ببطء في اتجاه واحد فقط وليس ذهاباً وإياباً، أما في حالة إزالة حب الشباب فيمجرد شفط حب الشباب يجب عليك إبعاد الجهاز.
 - 4- للبشرة الجافة أو العادية، نوصي باستخدام الجهاز مرة واحدة في الأسبوع، أما البشرة الدهنية فنوصي باستخدام الجهاز مرتين أسبوعياً بحيث لا تتجاوز كل جلسة 15 دقيقة.
- ملحوظة:** من الطبيعي أن يحمز وجهك ويصاحبه إحساس بالوخز بعد الاستخدام نتيجة لتنشيط الدورة الدموية في الجلد، ولكن سرعان ما يختفي في خلال 30 دقيقة.
- 5- بعد الانتهاء من الاستخدام، قومي بوضع ماء بارد أو بتمرير قطعة من الثلج على وجهك لغلق المسام والشعور بالانتعاش.

تحذيرات الاستخدام:

- لا تستخدمي الجهاز في نفس المكان على بشرتك لأكثر من 3 ثوان.
- إذا كان حب الشباب عادي، فيحبب التمرير مرة واحدة وبمجرد الشفط يجب إبعاد الجهاز.
- إذا كان حب الشباب ملتهب أو هناك جروح بالبشرة، فلا ينصح باستخدام الجهاز حتى يتم شفاؤها.
- لا تضغطي بقوة برأس الجهاز على الجلد أثناء الشفط، لأن الجهاز نفسه لديه قوة ضغط وشفط كبيرة.
- لا تستخدمي الجهاز مع أدوات التجميل أو العلاجات الأخرى.
- لا تستخدمي كريمات لصنفرة البشرة أو لتقشيرها قبل أو بعد استخدام الجهاز.
- لا تستخدمي الجهاز في المناطق التي تم عمل بها عمليات تجميل مثل عمليات تجميل الأنف.

خطوات التنظيف:

- 1- قومي بفك رأس الشفط القابل للتبديل واغسليه منفصلاً تحت الماء ثم اتركه ليجف ولا تعيدي تركيبه إلا إذا كان جافاً تماماً قبل تخزينه.
- 2- يمكنك مسح الرأس الثابت بقطنة جافة قبل تركيبه.

تغيير الإسفنجة:

توجد الإسفنجة أسفل فتحة رأس الشفط وبداخل الرأس الثابتة، والغرض منها هو حجب ما تم شفطه من دهون الوجه عن الجهاز نفسه. لذا يرجى تغييرها دائماً عند الحاجة للتأكد من كونها جافة وذلك لضمان الحصول على أفضل النتائج ومنع تلف الجهاز.

اتبعي الخطوات التالية لتغيير الإسفنجات:

- 1- قومي بإزالة رأس الشفط القابل للتبديل.
- 2- انزعي غطاء الرأس الثابت.
- 3- استخدمي إبرة أو عود أسنان لأخذ الإسفنجة المتسخة الموجودة بالداخل.
- 4- استبدليها بإسفنجة أخرى جديدة في نفس المكان.
- 5- وأخيراً أعيدي تركيب كل رأس في مكانه.

تحذير:

- يجب تثبيت الإسفنجة بشكل الصحيح قبل الاستخدام.
- يجب أن تكون الإسفنجة جافة وإلا سيتوقف الجهاز عن العمل.

تغيير الحلقات المطاطية:

يوجد مكانين في الجهاز للحلقات المطاطية (حول الرأس الثابت، وصول غطاء الرأس الثابت)، والغرض منها هو ضمان تثبيت رأس الشفط في مكانه فوق الرأس الثابت، وأيضاً لضمان تثبيت الغطاء في مكانه. لذا يرجى تغييرها إذا بدأت تتآكل أو لم تعد تثبت رأس الشفط أو غطاء الرأس الثابت في مكانهما.

اتبعي الخطوات التالية لتغييرها:

- 1- قومي بإزالة رأس الشفط المقابل للتبديل.
- 2- استخدمي عود أسنان لنزع الحلقتين من مكانهما على الرأس الثابتة.
- 3- استبدلي الحلقات القديمة بحلقتين جديدتين في نفس مكان القديمة.
- 4- لتغيير الحلقات الموجودة على غطاء الرأس الثابت، انزع الغطاء وكرري الخطوات السابقة عليه.
- 5- وأخيراً أعيدي تركيب كل رأس في مكانه.

تعليمات السلامة:

- الجهاز غير مقاوم للماء، لذا تأكدي من بقاءه جافاً طوال الوقت من خلال عدم استخدامه في المناطق المعرضة للماء.
- جفّفي يديك تمامًا قبل مسك الجهاز.
- إذا تعرض الجهاز للتلف، يرجى التوقف عن استخدامه في الحال.
- هذا الجهاز غير آمن للأطفال الذين تقل أعمارهم عن 14 سنة دون إشراف الكبار.
- يجب ملاحظة المراهقين واتخاذ كل الرعاية اللازمة أثناء استخدامهم، وإذا حدثت أي إصابات بسبب الاستخدام الخاطئ، يتحمل ولي الأمر كل المسؤولية.
- يُحفظ الجهاز بعيداً عن متناول الأطفال خلال الاستخدام وحتى بعد الانتهاء.
- يحظر استخدامه للحامل أو الأفراد المعرضين للأزمة القلبية.
- يحظر تعديل أو صيانة أو تفكيك الجهاز لأي سبب من الأسباب.

خطاب الضمان:

الجهاز حاصل على شهادات CE، RoHS، FCC، PSE، MSDS، UN38.3 المطابقة لمعايير الصحة والسلامة وحماية البيئة في المنطقة الاقتصادية الأوروبية. ويأتي مع ضمان استرجاع لمدة 14 يوماً وذلك من تاريخ الاستلام المُثبت على الفاتورة، وتمتد إلى 30 يوماً في حالة وجود عيب تصنيع، ويأتي أيضاً مع ضمان صيانة لمدة عامين. في حالة توقف عمل الجهاز الخاص بك في غضون أول عامين من الشراء، يرجى التواصل معنا عن طريق البريد الإلكتروني warranty@hapilin.com موضحاً المشكلة وسيتم عمل اللازم حرصاً على إرضائك.

الضمان المقدم يغطي عيوب التصنيع فقط ولا ينطبق على الحالات التالية:

- الإهمال وسوء استخدام المنتج.
- كسر الجهاز.
- تعريض الجهاز للماء.
- الأضرار الناجمة عن محاولة إصلاح الجهاز من قبل طرف غير مصرح به.

تنبيه: ضمان الاسترجاع لا يسري في حالة الاستخدام الشخصي للجهاز.

يتم الكشف عن الجهاز قبل الشحن ونتيجة لذلك، أي ضرر أو خدش يحدث على الغلاف الخارجي لا يغطيه الضمان. تتحمل الشركة كافة التكاليف لإصلاح/استبدال الجهاز الخاص بك في حالة حدوث عيب تصنيع بالإضافة إلى تكاليف الشحن، ويتحمل العميل تكلفة الشحن في حالة عدم وجود أي عيب تصنيع. يجب إرسال الجهاز في العبوة الأصلية مع وصل الشراء عن طريق شركة الشحن، ويمكن تتبعها.

برجاء الحفاظ على هذا الضمان مع الجهاز الخاص بك بحيث يكون في متناول يديك في حالة مواجهة أي مشكلة.

Hapilin® Blackhead Remover

Hapilin® Blackhead Remover is a highly effective suction device, but it does not stop there. It is a microcrystalline compact blackhead suction appliance and is a beauty instrument with many functions. These functions include dermabrasion, cleaning of pores, acne removal, and blackhead suction. It is a technology that gives every woman a chance to have flawless beautiful skin. Hapilin® Blackhead Remover comes with 4 different shapes of probes each having their own function, giving you more options to transform your skin into angelic beauty.



Specifications:

Product Name: Hapilin® Blackhead Remover

Model No. HA-840R

Rated Voltage: 3.7V

Rated Current: 0.4-0.6A

Rated Power: 2W

Charging Type: USB Charging

Charging Duration: 1.5hrs

Battery Life: ≥ 1.5hrs

Timer: 5mins

Accessories

- 4 Beauty heads
- 6 Sponges
- 4 Rubber elastics
- Charging stand
- USB charging cable

Product Features:

1- Four beauty heads that have multiple effects:

The appliance is suitable for all skin types. Each beauty head comes with a different function, including dermabrasion, cleaning of clogged pores, removing dead skin, and blackhead suction.

- **Microcrystalline beauty head:**

The microcrystalline drill particles of the probe perform surface adsorption without harm to the skin. It massages your skin and exfoliates it giving a new and revived look.

(It can be used on rough areas that have wrinkles like the elbows, knees, and ankles. It can also be used anywhere on the face other than around the eyes.)

- **Large round hole beauty head:**

It is the head with the strong suction characteristics and has a significant effect on the fat blackheads. It has a unique vacuum pressure mechanism which plays a role in the underlying skin to stimulate microcirculation. (It can be used on the T-zone).

- **Small round hole beauty head:**

This beauty head's suction is weaker than the large hole. It is suitable for sensitive skin. (It can be used on sensitive areas).

- **Oval-shaped hole beauty head:**

It is designed for the lines around the eyes, nose, mouth and other long fine lines. It takes care of difficult lines. It performs deep action on the bottom of the skin to stimulate microcirculation and prevents deep wrinkles.

(It can be used anywhere on the face including around the eyes, lips, nose, and anywhere with fine lines.)

- 2- **Four levels of suction:**

Used to adjust the level of suction depending on your skin type and amount of blackheads.

- 3- **LED indicators:**

There are 4 LED indicators that show the level of suction. In addition, there is the main LED indicator that shows the current battery condition as below:

- **During charging:**

the LED indicator flashes in red.

- **Battery low:**

the LED indicator flashes in white.

- **Battery full or appliance is kept on pause mode:**

the LED indicator turns white.

- 4- **Cordless and rechargeable:**

The appliance is charged with a USB cable. It takes an hour to be fully charged and the battery lasts for an hour and a half. Afterward, charge the appliance again for further use.

Note: The idle time for the appliance is 90 days. The appliance should be fully charged before use if it has been idle for more than 90 days.

- 5- **Ergonomic and light-weight design:**

Designed for the perfect grip during usage to ensure exquisite results.

Operating Instructions:

- 1- Make sure the appliance is charged.
- 2- Press the power button for 3 seconds to turn on the device.
- 3- To adjust the suction pressure level, press +/- button.
- 4- To pause the device, press on the power button once.
- 5- Press the power button for 3 seconds during use to turn it off.

Note: The device will shut down automatically after 5 minutes of inactivity. Turn on the unit if you need to use it again.

How To Use:

- 1- Please thoroughly wash your face, then apply a wet warm towel or facial cleanser to your face for 5-10 minutes. This will allow your pores to open up.
- 2- Move the appliance from bottom to top on your T-zone. On your cheeks, move the appliance from the inside to the outside in an upwards motion. on your forehead, move it from the inside to the outside also in an upwards motion.
- 3- When removing blackheads or cleaning the pores, move in a slow motion once only. Do not go back and forth on the same spot. When removing pimples, once it is sucked, remove the appliance immediately.
- 4- If you have a normal or dry skin type, we recommend that you use the device once a week. For oily skin type, we recommend that you use the device twice a week. Each session should not exceed 15 minutes. Please adjust accordingly based on your skin type.

Note: After usage, it is normal for your face to be a little red and sensitive, the redness will disappear in approximately 30 minutes.

- 5- After usage, we recommend that you wash your face with cold water. This will close the pores for that refreshing feeling.

Warning:

- Please do not apply the device at the same spot on your skin for more than 3 seconds. It needs to move up and down constantly.
- If used on non-irritated pimples, move the appliance only once over it.
- Please do not use the device on areas where there are scars, cuts or irritated pimples.
- Please do not press the suction area on your skin with force. The device itself has strong suction pressure.
- Please do not use the device in conjunction with other beauty tools or remedies.
- Do not use the device in conjunction with other exfoliating products.
- Do not use the product where plastic surgery has been operated such as a rhinoplasty.

Cleaning the appliance:

- 1- Once you are done using the product you can clean it by removing the detachable beauty head and washing it with water. Make sure the beautyhead is completely dry before returning it onto the appliance.
- 2- You can wipe the main head with a dry cloth or sponge before reinstalling.

How to replace the sponge:

The sponge lies right below the probe. Its purpose is to collect the suction material and prevent it from blocking the device. The sponge should always be dry to ensure the best results and prevent damage to the product. The sponge should be changed when needed.

To change it follow the below steps:

- 1- Remove the beauty head.
- 2- Take out the probe.
- 3- Use a needle or toothpick to take out the sponge inside.
- 4- Replace a new sponge and make the new sponge match the edge.
- 5- Return the probe back.

Warning:

- Please make sure the filter sponge is installed correctly before use.
- The sponge needs to be dry otherwise the unit might not work as intended.

How to replace the rubber elastics:

There are two locations for the rubber elastics (around the main head and around the probe). Its purpose is to ensure that the beauty head remains in place when it's inserted onto the main head and the probe remains in place when inserted into its required location. The rubber elastics should be changed if by any chance they start to erode and no longer hold the beauty head or probe in place.

To change the rubber elastics follow the below steps:

- 1- Remove the beauty head.
- 2- On the main head, you will find two rubber elastics. To remove them, use a toothpick to get them out of place.
- 3- Once you have removed the old elastics, add the new elastics into the engraved area made specifically for them.
- 4- To replace the probe elastic, take out the probe and repeat the previous steps.
- 5- Once you are done, make sure to return the probe.

Safety Instructions:

- The device is not waterproof. Please do not use in wet areas.
- Dry your hands completely before handling the appliance.
- If the product has been physically damaged, please cease to use it at once.
- This device is not safe to be handled by kids under the age of 14 without adult supervision. Please take all necessary care during use.
- Careful monitoring is needed when guiding a minor through using the device. If injuries occur due to improper handling the guardian will bear all responsibility.
- Keep the device out of reach of children before and after using it.
- It is prohibited to be used for pregnant ladies or individuals prone to heart attack.
- Please do not reassemble, modify or deconstruct the device in any way.

Letter of Guarantee:

This appliance has a CE, RoHS, FCC, PSE, MSDS, UN38.3 marking that comply with the health, safety, and environmental protection standards of the European Economic Area.

It comes with a 14-day money-back guarantee which starts from the day of invoice on the receipt. It can extend to 30 days in the case of a manufacturing defect. It also comes with a 2-year repair warranty.

In the event your appliance stops working within the first 2 years of purchase, please contact us by sending an email to warranty@hapilin.com explaining the problem clearly. We will then be happy to advise you on what to do to ensure your satisfaction.

The warranty applies to manufacturing defects only and does not apply to the following cases:

- Negligence and product misuse.
- Breaking or cracking the appliance.
- Exposing the appliance to water.
- Damage caused by an attempt to repair the appliance by an unauthorized party.

Important: The money-back guarantee is not applied in the case of personal use of the product.

The appliance has been inspected prior to shipment, so any damage or crack occurring to the outer casing is not covered by this warranty.

As a company, we will be responsible for any costs incurred for repair/replacement of your appliance in the event of a manufacturing fault, in addition to the return shipping costs. However, you will be responsible for shipping costs for the return of the original appliance, if the fault is not a manufacturing one, which must be sent back using a trackable/traceable delivery service, returned in its original box with the original purchase receipt.

Please keep this warranty document with your appliance so that it is handy in the event a problem arises.